
R/WA. GMINY GASZOWICE 
44-293 G, -t,/:),.vice, ul Rviiii łtowska 2 Protokół  Nr 23/2016 

z sesji Rady Gminy Gaszowice 
z dnia 25 sierpnia 2016 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydułtowskiej 7. 
W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) —13 radnych - (nieobecny radny Andrzej Cieślok, 

radna Ilona Sklarek). 
Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych słowami: „Na 
podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram Sesję  
Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". Na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 13 radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  
prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 

o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 czerwca 2016 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja o stanie przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2016/2017. 
7. Ocena stanu sportu i wykorzystania obiektów sportowych w Gminie Gaszowice. 
8. Informacja o przebiegu remontów i inwestycji na terenie gminy w 2016 roku. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu. 

10. Wolne wnioski i informacje. 
11. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
12. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił  porządek obrad, a następnie zwrócił  się  z zapytaniem, czy któryś  
z uczestników sesji wnosi uwagi, bądź  propozycje zmian. 
Do przedstawionego porządku obrad nie wniesiono zmian. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 czerwca 2016 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz był  
wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady i radni mieli możliwość  zapoznania się  z 

jego treścią. Następnie zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie punktu dotyczącego 

interpelacji, wniosków, zapytan z protokołu z sesji z dnia 30 czerwca 2016 r. Wiceprzewodnicząca 

Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi z protokołu, o którym mowa 

powyżej. 
Kolejno Przewodniczący Rady powiedział, że protokół  czytali: Marek Masarczyk, Jerzy Kawulok, 
Piotr Górecki, Ilona Sklarek, Józef Szawerna, Damian Krauze, Mieczysław Szymik, Rafał  
Zdziebczok, Barbara Watoła, Krzysztof Lorek, Tadeusz Korecki, Andrzej Cieślok, Agnieszka Pytlik, 

Szymon Korbel. Ponadto protokół  czytał  Pan Wójt. 
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Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi do 
protokołu. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod 

głosowanie. Protokół  przyjęto jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 1 lipca 
2016 r. do 25 sierpnia 2016 r. następującej treści: 
„ 1. 13 lipca zastępca Wójta Pan Zbigniew Goworowski uczestniczył  w obchodach Święta Policji 
w Niedobczycach; 

2. 14 lipca i 11 sierpnia w Katowicach w siedzibie RDRP odbyły się  comiesięczne spotkania 
w sprawie budowy drogi Pszczyna-Racibórz; 
Wójt podał  do wiadomości, że nic się  nie zmieniło w stosunku do podanych ostatnio informacji, we 
wrześniu ma zostać  wydana decyzja środowiskowa do preferowanego wariantu, a wszelkie prace 
związane z geodezją  trwają  nadal. 

3. 16 lipca odbył  się  festyn sołecki w Szczerbicach; 
Wójt podał  informację, że podczas festynu rozpoczął  się  turniej sołectw, który nie został  zakończony 
z racji tego że pogoda nie dopisała, odbyły się  zawody w ringo na sali gimnastycznej w w 
Szczerbicach, rozgrywki wygrała drużyna ze Szczerbic. Ponadto odbył  się  „turniej oldbojów" z 
Gminy Gaszowice, w którym wzięły udział  drużyny z Łukowa Śląskiego, Szczerbic, Gaszowic, była 
to bardzo fajna inicjatywa a rozgrywki przebiegały w miłej atmosferze. 

4. 8 sierpnia odbyło się  spotkanie w Litultovicach przed działaniem ujętym w projekcie, a 13 sierpnia 
grupa strażaków z OSP Gaszowice uczestniczyła w tym działaniu pn. Niekonwencjonalne zawody 
pożarnicze przy wiatraku w Cholticach. 
Wójt dodał, że Gminę  reprezentowała Sekretarz Gminy, radny Szymon Korbel oraz radny Jerzy 
Kawulok brali udział  w zawodach. 

5. 25 sierpnia odbyło się  spotkanie robocze ze sołtysami gminy Gaszowice. 
Wójt nadmienił, że w spotkaniu uczestniczył  jeden sołtys, natomiast jedynie dwóch usprawiedliwiło 

wcześniej swoją  nieobecność  Podczas spotkania zostały przedstawione i omówione bieżące sprawy 

gminy. 
Podpisałem: 
1. 12 zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 
2. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż  
nieruchomości położonych w Gaszowicach przy ul. Wiejskiej (boczna) stanowiącej własność  Gminy 

Gaszowice. 
3. Zarządzenie w sprawie nabycia na rzecz Gminy Gaszowice nieruchomości gruntowej położonej 

w miejscowości Szczerbice na utworzenie drogi gminnej. 
4. Zarządzenie w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy i realizacji 

planów finansowych samorządowych instytucji kultury oraz omówienia wieloletniej prognozy 
finansowej w tym o realizacji przedsięwzięć  za I półrocze 2016 roku". 
W dalszej kolejności Sekretarz Gminy — Sabina Mańczyk z upoważnienia Wójta poinformowała, 

że: „w dniu 08.07.2016 r. odbyło się  otwarcie ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia 
publicznego dla zadania pn. Zakup średniego samochodu ratowniczo — gaśniczego GBA 
z nap dem 4x4 dla OSP Szczerbice. Złożona została następująca oferta: 

Lp. Nawa Wykonawcy 
. 	_ 	 . 

Adres Wykonawcy :cena brutto:: GWIganqa 	 

I 
F.H.U. PROFIS Robert 

Janczy 
Tymbark 396 

34-650 Tymbark 
435 000,00 zł  24 miesiące 

Oferta została wybrana do realizacji zamówienia". 
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Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  jakieś  uwagi, pytania do 
przedstawionego sprawozdania. Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac Wójta 
nie wniesiono uwag. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji w okresie międzysesyjnym. 
Jako pierwszy głos zabrał  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek, przedstawiając 
sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 22 sierpnia 2016 r. o godzinie 1500  
w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematem posiedzenia Komisji były następujące sprawy: 
1. Kontrola dowolnie wybranego przetargu — ustalana na bieżąco. 
Przeprowadzenie kontroli przetargu tj. postępowania o udzielenie zamówienia publicznego dla zadania pn. 
„ Przebudowa drogi gminnej ul. Sobieskiego w Czernicy wraz z budową  oświetlenia ulicznego". 
2. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące. 
Przewodniczący komisji odczytał  protokół  z przeprowadzonej kontroli informując, że Komisja nie 

wniosła uwag do informacji przedstawionych przez Pana Kierownika Szymona Gomolę  w zakresie 
przeprowadzonego przetargu tj. postępowania o udzielenie zamówienia publicznego dla zadania pn. 
„Przebudowa drogi gminnej ul. Sobieskiego w Czernicy wraz z budową  oświetlenia ulicznego". 
Ponadto do przedłożonych dokumentów podczas trwania kontroli Komisja nie wniosła uwag ani 

zastrzeżeń. Po przeprowadzeniu kontroli, zapoznaniu się  z obowiązującymi przepisami 
i przeanalizowaniu przedstawionych dokumentów oraz udzielonych wyjaśnieniach Kierownika 
Referatu Gospodarki Publicznej, Inwestycji i Zamówień  Publicznych stwierdzono, że prawidłowo 

była prowadzona dokumentacja w zakresie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego dla 
przedmiotowego zadania. Komisja przetargowa rzetelnie i bezstronnie wykonywała powierzone 
zadanie poprzez opracowanie i przygotowanie projektów wszystkich dokumentów, w tym między 
innymi: specyfikacji istotnych warunków zamówienia, odpowiedzi na pytania wykonawców, 
protokołu postępowania, ogłoszeń  oraz wszelkich pism dla wykonawców biorących udział  
w postępowaniu. Dokumentacja jest przejrzysta i czytelna, nie stwierdzono w niej żadnych uchybień. 

Poinformował  również, że Komisja nie wniosła uwag do materiałów na sesję  i pozytywnie 
zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji w zakresie 
przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie wniesiono 

uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie radna Ewa Biernacka przewodnicząca posiedzenia przedstawiła sprawozdanie z prac 
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży, które odbyło się  w dniu 22 sierpnia 2016 r. 
W ramach sprawozdania przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że Komisje podejmowały 

wspólny temat dotyczący przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 
szkolnego 2016/2017 oraz wykonanych remontów, i w związku z tym od godz. 8°°  odbył  się  objazd 

placówek oświatowych celem oceny stanu przygotowania obiektów do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego 2016/2017. W objeździe uczestniczyli zarówno członkowie Komisji Oświaty jak 

i Komisji Rozwoju Gospodarczego, a także Kierownik Gminnego Zespołu Obsługi Szkół  
i Przedszkoli — Zbigniew Goworowski, Kierownik Zakładu Obsługi Komunalnej — Wojciech Zimny 
oraz Kierownik Referatu Gospodarki Publicznej i Inwestycji — Szymon Gomola. 
Po skończonym objeździe w Urzędzie Gminy odbyło się  wspólne posiedzenie komisji, podczas 
którego oceniono wykonane remonty w placówkach oświatowych oraz omówiono projekty uchwał  
i materiały na sesje. Komisje pozytywnie oceniły zakres prac i remontów wykonywanych 

w placówkach oświatowych, a przedstawionych w pisemnej informacji dostarczonej radnym wraz 
z materiałami na sesję. Podczas objazdu stwierdzono, że placówki oświatowe w naszej gminie są  
dobrze przygotowane do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2016/2017. Zwrócono jednak uwagę, 
iż  w dalszym ciągu należy przeznaczać  większość  nakładów finansowych na potrzeby remontowe 
jakie są  do wykonania w Szkole Podstawowej w Gaszowicach. Ponadto w najbliższym czasie istnieje 
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konieczność  wykonania zadaszenia drzwi ewakuacyjnych w Przedszkolu w Szczerbicach. 
Przewodnicząca posiedzenia podała również  informację, że pozytywnie zaopiniowano przedstawione 
projekty uchwał. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania, uwagi w zakresie przedstawionego sprawozdania 
z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 
Protokół  z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów oraz 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

6. Informacja o stanie przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2016/2017. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych sprawozdań  z posiedzeń  komisji temat został  
omówiony podczas posiedzeń  komisji, do którego uwag nie wniesiono, ponadto przeprowadzono 
objazd placówek oświatowych. Następnie Przewodniczący zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania 
w zakresie tego tematu. Nikt nie miał  pytań. 

7. Ocena stanu sportu i wykorzystania obiektów sportowych w Gminie Gaszowice. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych sprawozdań  z posiedzeń  komisji temat był  
omawiany podczas posiedzeń  komisji, do którego uwag nie wniesiono. Następnie Przewodniczący 

zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania w zakresie tego tematu. Nikt nie miał  pytań. 

8. Informacja o przebiegu remontów i inwestycji na terenie gminy w 2016 roku. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji temat był  
omawiany podczas posiedzeń  komisji, do którego uwag nie wniesiono. Następnie Przewodniczący 

zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania w zakresie tego tematu. Nikt nie miał  pytań. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
13 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się" 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.23.130.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 sierpnia 2016 r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016 - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie:  
13 — głosów „za", 

0 — głosów „przeciw", 
0 — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.23.131.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 sierpnia 2016 r. 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne - stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
13 — głosów „za", 

0 — głosów „przeciw", 
0 — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.23.132.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 sierpnia 2016 r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu - stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

10. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady poinformował  że: 
- kolejna sesja planowana jest na dzień  29.09.2016 r. na godz. 16.00 w sali Ośrodka Kultury i Sportu 

- harmonogram dyżurów radnych na kolejne miesiące przedstawia się  następująco: 

Wrzesień  2016  
1 wrzesień  — Korecki Tadeusz 
8 wrzesień  — Pytlik Agnieszka 
15 wrzesień  — Watoła Barbara 
22 wrzesień  — Szawerna Józef 
29 wrzesień  — Górecki Piotr 
Październik 2016  
6 październik — Biernacka Ewa 
13 październik — Lorek Krzysztof 
20 październik — Pytlik Agnieszka 
27 październik — Cieślok Andrzej 
Listopad 2016  
3 listopad — Kawulok Jerzy 
10 listopad — Zdziebczok Rafał  
17 listopad — Górecki Piotr 
24 listopad — Watoła Barbara 
- wpłynęła informacja od Kierownika Oczyszczalni Ścieków w Suminie dotycząca terminów spotkań  

Międzygminnej Komisji Monitorującej Działalność  Oczyszczalni Ścieków w Suminie. 

- wpłynęła informacja od Dyrektora Gimnazjum w Piecach dotycząca podsumowania planu nadzoru 
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pedagogicznego szkoły za rok 2015/2016. 

- pocztą  e-mail zostały przekazane kolejne uchwały popierające działania mające na celu utworzenie 

niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 

- pismem Wójta z dnia 24.08.2016 r. do Rady Gminy zostało przekazane Zarządzenie 
Nr W.0050.111.2016 z dnia 23 sierpnia 2016 r. w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu gminy i realizacji planów finansowych samorządowych instytucji kultury oraz omówienia 
wieloletniej prognozy finansowej w tym o realizacji przedsięwzięć  za I półrocze 2016 roku. 

Dokument został  udostępniony w Biuletynie Informacji Publicznej oraz jest do wglądu w Urzędzie 

Gminy w siedzibie Rady, można zapoznać  się  z jego treścią. Wykonanie budżetu będzie przedmiotem 

obrad w miesiącu wrześniu. 
Korespondencja jest do wglądu w UG w siedzibie Rady. 

Wójt skierował  zaproszenie na uroczystości dożynkowe, które organizowane są  w ramach 

„Zakończenia lata" w dniu 28 sierpnia 2016 r. w Łukowie Śląskim, jak również  do udziału w mszy 

świętej dziękczynnej za żniwa. Poinformował, że od 27 sierpnia gościć  będziemy delegacje 

z Słowacji (Krompachy), Czech (Bruntal, Litultovice) i Niemiec (Calau). Ponadto gwiazdą  wieczoru 

będzie zespół  „ŁZY". Poinformował, że w tym dniu w Powiecie Rybnickim odbędzie się  również  9 

edycja Międzynarodowego Wyścigu Kolarskiego Tour de Rybnik, którego trasa przebiega przez teren 

naszej gminy, zachęcając do kibicowania kolarzom w tym wielkim wydarzeniu. Nadmienił  także, iż  
będą  małe utrudnienia w ruchu na ulicach przez które przebiega wyznaczona trasa wyścigu. 

Radny Szymon Korbel poinformował, że wspólny wyjazd przedstawicieli gminy i strażaków z OSP 

Gaszowice do Litultovic w związku z realizowanym projektem, w ramach którego odbyły się  zawody 

strażackie można zaliczyć  do udanych. Impreza przebiegała w bardzo pozytywnej atmosferze, 

podczas której strażacy zorganizowali zawody angażując większość  mieszkańców miasteczka do 

udziału w zabawowych konkurencji. 

Przewodniczący Rady Marek Masarczyk w imieniu Prezesa KS Szczerbice podał  do wiadomości, 

że od najbliższej soboty rozpoczynają  się  rozgrywki w piłce nożnej II Ligi Śląskiej, gdzie startują  
juniorzy ze Szczerbic, zapraszając tym samym na mecze do kibicowania. 

11. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Józef Szawerna zapytał  wójta czy jest możliwość  zamontowania 3 lamp solarnych na 
niedawno utwardzonej ulicy Wiejskiej bocznej. W odpowiedzi Wójt udzielił  informacji, że sprawa 

zostanie przeanalizowana i radny otrzyma odpowiedź. 
2. Radna Ewa Biernacka poruszyła temat uzupełnienia poboczy ulicy Radoszowskiej, Łącznej 

żółtym tłuczniem informując, że metoda ta nie sprawdza się  ponieważ  podczas obfitych opadów 

deszczu kamień  jest wypłukiwany i pobocza są  obrywane. 

12. Zamknięcie obrad 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy Gaszowice. 

Sesja trwała do godziny 16.45. 

Protokołowała: 
/-/ Anna Zimny 

PRZEWO NIC CY RADY 
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